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Sesji Rady Gminy Belsk Duzy

odbytej w dniu l2 stycznia 2011 roku

Stan Rady 15, obecni wszyscy,
-wg listy obecności , zał. nr 1,

Spoza Radu udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu,
- Anna Kander i Jacek Pruszkowski - Radomska Izba Rolnicza,
- Piotr Jakubczak - Prezes GK PSL w Belsku Dużym.
- Dyrektor ZEAS-u i dyrektorzy szkół,
- Janusz Honory - Kierownik ZGK,
- przewodniczący j ednostek pomocnic zy ch

- wg listy obecności, zał. nr 2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady iI Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum. Powitał przybyłych gości i
obecnych radnych. Zaproponował porządek Rada przyjęła jednogłośnie następujący
porządek obrad:

1.Otwarcie obrad.
2.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.
3. Uchwalenie budżetu gminy na 2011 rok

al wprowadzenie
bl odczytanie projektu uchwały budżetowei wraz z uzasadnieniem Wójta,
cl odczytanie opinii Komisji Budżetu i opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej,
e/ odczytanie stanowiska wójta w sprawie opinii komisji i wniosków radnych,
f/ dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przeglosowanie,
g/ głosowanie nad projektem uchwały.
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4. Podjęcie uch-wał w sprawach:
a/ wieloletniej prognozy finansowej gminy,
b/ ustalenia miesięcznego limitu kilometrów na jazdy lokalne dla Wojta Gminy,
c/ zmiany uchwały Nr XLI/292/10 z 9.09.2010 r. w sprawie określenia wysokości

stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2071 rok,
d/ zmian w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej ,Belmed" w Belsku Dużyrn.
5.Zgłaszanie przez radnych interpelacji i udzielanie odpowiedzi przez Wójta.
6.Sprawo zdanie z działalności łVojta
7.Zapytania i wolne wnioski.
B.Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

, Punkt ten zostal już zrealizowany.

Pkt.2.

Pan Andrzej Adamczyk
Stwierdził, że przeczytał protokół z poprzedniej Sesji i podpisał nie wnosząc uwag.
Zapytał, czy są uwagi do protokołu? Nie zgłoszono.

Rada przyjęła jednogłośnie protokoł z poprzedniej sesji.

Pkt. 3.

Uchwalenie budżetu gminy na 20].1 rok

a/ wprowadzenie

Pani Joanna Ciamarczan- Skarbnik Gminy
Dokonała wprowadzenia o zaprojektowanych dochodach i wydatkach oraz zadaniach
inwestycyjnych przyjętych w projekcie budżetu gminy na 2011 rok.

b/ odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Wójta

Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały z uzasadnieniem.
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cl odczvtanie opinii komisii Budżetu i opinii Regionalnej Izby obrachunkowe

Pan Bogusław Sikorski -Przewodniczący Komisji Budźetu
Odczytał opinię Komisji Budźetu lzał. nr 3l.

Pan Andrzej Konarski
Odczytał opinię Regionalnej lzby Obrachunkowej /zał_ nr

e/ Od czytanie stanowiska Wójta w sprawie opinii Komisii i wnioskó\M radnych

Pan Władysław Piątkowski - Wójt Gminy
przeczytał swoje stanowisko w sprawie opinii Komisji i wnioskÓw radnYch oraz

autopoprawki /zał. nr 5/.

f/ Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich orzegłosowanie

Nikt nie podjął dyskusji.

gf C,łosowanie nad projektem uchwały

pani Joanna ciamarczan
Przeczytała projekt uchwały budżetowej po wprowadzonych zmianach.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę budżetową Gminy Belsk DuĘ na

rok 2Ol1 /uchwała Nr III/14 /17- zał. nr 6/ .

Pkt. 4.

Podjęcie uchwał w sprawach:

a/ wieloletniej prognozy finansowej gminy

Pan Jan Maciak
ad,czytał projekt uchwały oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej /zał. nr 7/.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej gminy Belsk Daży - uchwała nr III/15l17 ' zal. nr Bl.

b/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

4/ .
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Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie ustalenia miesięcznego
limitu kilometrów na iazdy lokalne dla Wójta Gminy Belsk Duzy /uchwała nr III/16/11 -
zał. nr 9l.

c/ Pan Andrzej Konarski
P rzeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy przyięłajednogłośnie uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady
Gminy Belsk Duży z dnia 9 września 2010 roku /uchwała nr XLU292|7O w sprawie
określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2011 rok
/uchw,ała nr III/1,7lll - zał. nr lal.

d/ Pan Jan Maciak
Przeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie uchwałę w sprawie zmiany w składzie Rady
społecznej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej .Belmed" w Belsku
Duzym /uchw-ala nr III/18/11 - zał. nr 7l/ .

Pkt. 5.

Pan Zbisniew Byrski
Wnioskował o usunięcie drzew na drodze powiatowej oraz ustawienie znaku
zatrzymywania się samochodów, by nie blokor,ł,ały w.r,jazdu na drogę wojewodzką.

Pan Ireneusz Bałut
Zapytał:.
- jakie wnioski złożył Urząd Gmin}n o dofinansowanie zadań dla gminy w różnych
jednostkach i jak zostały załatwione lub na co możemy liczyć,

co spowodowało przeprojektowanie boiska w Lewiczynie i zwiększenie kosztów
budowy o 600 tyś. zł,

kto spowodował wykonanie drugiego projektu na budynek Urzędu Gminy, co
spowodowało konieczność dołożenia pieniędzy.
- czym motywowano dobudowanie obiektow przez pana Wojciechow,skiego na granicy
gminy wobec planów budowy ronda,
- czy prawdą jest zatrudnienie drugiego radcy w ZGK, czy nie można korzystaó z radcy
w Urzędzie Gminy,

czy będzie stacj;r uzdatniania wody w Lewiczynie wyposażona w agregat
prądotwórczy dla zabezpieczenia dostaw wody?
Wnioskował o wykupienie gruntu na poszerzenie łuku nowej drogi do firmy logistycznej
dla umożliwienia mijania się dwóch samochodów.
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PanKrzysztof Wltczak
Wnioskował o dokończenie sprawy sprzedaży punktu skupu w Skowronkach, który jest
własnością gminy.
Zapytał, czy zabezpieczono środki celem dofinansowania wymiany eternitu?

Pan Władysław Piątkowski
Poinformował o ustosunkowaniu się do zgłoszonych wniosków na następnej sesji.

Pkt. 6.

Pan Władysław Piątkowski
Stwierdził, że jest na etapie poznawania problemów sesji budżetowej oraz innych
pilnych z bieżącej działalności i poprosił o odstąpienie dziś od tego obowiązku. Ponadto
poinformował o spotkaniu razem z prezydium Rady z dyrektorami szkół i o wnioskach z
tego spotkania.

Rada nie zgłosiła uwag do zaproponowanego rozwiązania.

Pkt. 7.

pan Jacek pruszkowski
Poruszył sprawy dotyczące prowadzenia gospodarstw sadowniczych dla spełnienia
odpowiednich warunków właściwei sprzedaży owoców.

Pan Bogdan Sikorski
Poprosił radnych powiatu o przedstawienie sytuacji budżetowej powiatu i na co możemy
Iiczyć we współpracy?

pan stanisław woailak
Przedstawił projekt pracy i zamierzeń Rady Powiatu.

Pan Adolf Maciak
Poinformował, że jest zły budżet na drogi w powiecie i na współfinansowanie óróg z
gminami.

Pan Bogdarl Zakrzewski
Zapytał radnych powiatu o wykonanie koniecznego zjazdu z wiaduktu w Skurowie do
gościńca araz o wykonanie rowów przy drogach, bo pola zalane stoją w wodzie.

Pan Adolf Maciak
Odpowiedział, jak przedstawia się ten temat w powiecie.
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pan stanisław wiechowski
Poruszył bieżące sprawy, m.in. poparł przeprojektowanie budynku Urzędu, co da

moźliwośó ubiegania się o środki. Zaproponował podjęcie rozwiązania kanalizacii w
rejonie Lęczeszyc i w całej gminie.

Pan Ireneusz Bałut
Zapytał radnych powiatu o remont grzbietu na drodze koło Bitnera.
Natomiast zapytał, dlaczego nie jest zapraszany Prezes ZG OSP na sesję oraz dlaczega
gmina nie wykupiła działki od p. Gustowskiego?

Pan Władysław Piątkowski
Poinformował o projekcie budowy ronda w Belsku Dużym i problemami z nowymi
rozwiązaniami niekorzystnymi dla nas, a także problemy dot. przebudowY S 7.

pan stanisław Radecki
Przypomniał o konieczności budowy chodnika od Grójca do Odrzywołka dla

bezpieczeństwa mie szkańców.

Pan Władysław Piątko\Mski
Poinformo,wał, że postara się ściągnąc

Pkt. 8.

tą dokumentację do wglądu.

Pan Andrzej Adarrtczyk
Stwierdził, że jest bardzo wiele problemów do rozwiązania
łączyć nie dzielić. Jest czas, by wiele jeszcze zmienić. Uda
naciskać. Jest w nas wiele chęci do działania.
Po wyczerpaniu porządku, zamknął obrady Sesji.

Na ty protokoł zakohczono.

protokółowała:.
rNSPEKT'Ołt
Obsłuol, Ęądy Gmir
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i te trudności powinny nas
się, jezeli razem będziemy


